
Petanque 

 

Referat af bestyrelsesmøde d. 29. juni 2022 

 

Tilstede var: Jan, Claus, Finn, Albert, Birthe og Benny 

 

1. Godkendelse af referat af sidste møde. 
2. Evaluering af besøg fra Svedala: Alt gik godt. Fremover flere (end 3) på i baren. Kun 2. 

stk. smørrebrød pr. person. 
3. Underskudsdækning af jubilæet: Vi står selvfølgelig ved tidligere aftale, hvor hver 

afdeling skal bidrage med 10.000,-, men er der penge i FU`s kasse, kan beløbet efter 
vores mening ligeså godt tages derfra. Forslag om, at hver afdeling tildeles et beløb for at 
markere jubilæet sportslig, har vi ikke den store interesse i, da vi har svært ved at finde 
ledige dage. Spørgsmålet ventes at blive taget op på Fu-mødet d. 5. juli. 

4. Der er forlydende om, at der skal ske ændringer i forbindelse med omdelingen af Ishøj 
Nyt. Hvis vi skal afgive noget, hvad vi ikke umiddelbart vil modsætte os, vil vi afgive 
strandområdet. Hvis Albert får henvendelser, skal han henvise til Jan. 

5. Byhavefestival d. 13. august. Enighed om, at vi ikke deltager. 
6. Fritidskonference i Vejle d. 23. og 24. september: Kun Jan og Finn fra bestyrelsen har vist, 

delvis, interesse i at deltage. Vi ser hvad der sker på FU- mødet. Hele klubben har 2 
pladser. 

7. Formiddagspetanque d. 4. juli. Sidste frist for tilmelding i aften. Claus vender det til 
træningen i aften og tager kontakt til DGI i morgen. 

8. Drøftelse af kørselsgodtgørelse. Claus og Albert modtager hver, i.h.t. tidligere aftale, 
hver 500,- om året, da de har betydelig kørsel bl.a. i forbindelse med indkøb. Øvrig 
bestyrelse fører regnskab over kørte kilometre, modtager 2,- pr. kilometer. Den enkelte 
giver kassereren en opgørelse inden årets udgang. Kørselsgodtgørelse i forbindelse med 
kampe udgør 1,- pr. kilometer, hvis kørslen andrager over 40 kilometer pr. dag. Det 
skønnes, at der ikke vil blive mange tilfælde. 

9. Klubmesterskab/grillfest. Overlades til Festudvalget, foreningen giver det sædvanlige 
tilskud. 

10. Sponsorarrangement/ølsmagning. Foreløbig aftalt til torsdag d. 13. oktober. Endelig 
bekræftelse af dato afventes, inden der meldes noget ud.Sponsoren betaler for selve 
ølsmagningen, enighed om, at klubben vil betale for noget mad. 
(Efterfølgende har Mester Jacob meddelt, at datoen står ved magt, og det bliver kl. 
17.30) 



11. Pudseaften. TIIF`s pokaler trænger voldsomt til at blive pudset. På FU-mødet tilbyder 
petanqueafdelingen at gøre det inden årets udgang, hvis FU vil betale for materialerne 
og give et tilskud til lidt mad. 

12. I forbindelse med oprydning i voresskabe, er der fundet billeder og andre ting, som der er 
enighed om, med fordel kunne hænges op i ”halvtaget”. Der arbejdes videre på det. 

13. Claus oplyser, at når vi får de tilgodehavender i kassen, som vi mangler at få afregning 
på, vil kassebeholdningen overstige 150.000,-. 

14. Næste møde d. 17. august kl. 10.00. 

 

Referent: Jan 


